
Zápis z členské schůze Flyball Hop Trop, 

sobota 13. ledna 2024 v Praze 
 

 

1) Zahájení  
Schůze byla zahájena ve 16:45 dne 13.1.2024. Schůzi zahájila předsedkyně M. Vrbová. Přítomno 

dle prezenční listiny bylo 11 členů, z toho oprávněných hlasovat bylo 11 přítomných členů. Do role 

zapisovatelky byla navržena N. Bayerová a pro přípravu usnesení E. Pirklová. 

Hlasování: Pro - 11 členů, Proti – 0 členů, Zdržel se – 0 členů. Návrh přijat. 

 

2) Zpráva předsedkyně o činnosti klubu, plánech a o finanční situaci  
Předsedkyně M. Vrbová: 

• Přednesla zprávu o činnosti klubu v průběhu roku 2023 - zhodnotila dosažené výsledky na 

turnajích v průběhu roku i výsledek celoročního poháru. 

• Poděkovala trenérům za jejich celoroční pomoc a všem členům za pomoc během sezóny 

2023. Vyzdvihla zejména práci konkrétních členů při údržbě tréninkového prostoru. 

• Nastínila trenérské plány pro nadcházející měsíce a apelovala na členy, aby pracovali na 

kondici svých svěřenců. 

• Ohledně turnaje Eager´s Cup 2024 informovala, že turnaj se uskuteční v o něco pozdějším 

termínu. Dále vyzdvihla přínos loňského turnaje pro stabilizaci finanční situace klubu. 

• Předala členům náhled rozpisu výdajů a příjmů za rok 2023. 

 

3) Diskuze: 

• Členové diskutovali o poplatcích za tréninky a shodli se na tom, že současné řešení je 

vyhovující. 

• Členové diskutovali na téma stavby přístřešku (pergoly) na tréninkovém prostoru v 

Třeboradicích a také zajištění stinného a klidného místa pro odložení psů. J. Straka si vzal na starost 

zjištění možností a návrh řešení. Členové probrali i možnosti využití „domečku“ a shodli se na tom, 

že další plány s ním budou řešit až po postavení zmíněného přístřešku. 

• Předsedkyně M. Vrbová připomněla členům nutnost uhradit včas členské poplatky klubu 

Hop Trop i Flyball Clubu ČR. Apelovala také na členy, aby se včas hlásili na tréninky. 

• Předsedkyně M. Vrbová informovala o plánovaných seminářích s J. Lamontem (16-17.3. a 

10-11.8.) a první z nich doporučila členům, pro které psy by seminář měl největší význam. 

• Členové diskutovali o možnostech využití digitálního zobrazení namísto papírové nástěnky 

na turnaji Eager´s Cup 2024. Předsedkyně M. Vrbová přislíbila zjistit více informací a J. Straka + Z. 

Chalupníček přislíbili, že následně dle těchto informací zajistí řešení. 

• Členové diskutovali o možnostem zapůjčení stanu pro Eager´s Cup 2024 od Flyball Clubu 

ČR, předsedkyně M. Vrbová přislíbila zjistit více informací. 

 

 

4) Závěr  
E. Pirklová přednesla návrh usnesení ze schůze, který byl jednomyslně schválen.  

Hlasování: Pro - 11 členů, Proti – 0 členů, Zdržel se – 0 členů. Návrh přijat. 

 

 

V Praze dne 13. 1. 2024 zapsala: Nikola Bayerová 


